

GEN 1.6 SUMMARY OF NATIONAL REGULATIONS AND INTERNATIONAL AGREEMENTS/CONVENTIONS / КРАТКОЕ ИЗЛОЖЕНИЕ НАЦИОНАЛЬНЫХ ПРАВИЛ И МЕЖДУНАРОДНЫХ СОГЛАШЕНИЙ/КОНВЕНЦИЙ

GEN 1.6.1 National Regulations / Национальные правила

1. Copies of national regulations pertain aeronautical matters may be requested to the following address:

1. Копии национальных правил, касающихся вопросов аэронавигации, можно заказать по адресу:

AIS of Ukraine - Publication Section	
AFTN АФТН	UKKRYOYX УККРЬЮЫХ
E-mail	pubs@uksatse.aero
Fax Факс	(380 44) 351-69-90
Phone Телефон	(380 44) 351-69-26
Postal Address Почтовый адрес	P.o.box 186, Kyivs'kyi Shliakh str., 86, Boryspil', Kyiv region, 08300, Ukraine А/я 186, ул. Киевский шлях, 86, г. Борисполь, Киевская обл, Украина, 08300
Service Hours Часы работы	daily 07:00 - 16:00 except SAT, SUN and HOL

2. The following list includes laws, rules, instructions and other documents regulating flight operations in Ukraine.

- 2.1. 04.05.1993 - Air Code of Ukraine
- 2.2. 08.04.1985 - Manual on Flight Provision
- 2.3. 04.02.1994 - On the Legal Status for Foreigners
- 2.4. 29.12.1995 - Regulation of entry of foreigners and stateless persons, their departure from Ukraine and transit the territory of Ukraine

2.5. 20.02.1999 - Regulation of grant entrance visa to Ukraine

- 2.6. 24.04.1999 - Regulation of sanitary protection the territory of Ukraine
- 2.7. 29.09.2009 - Regulations an utilization by airspace of Ukraine.

2.8. 26.07.2002 – Order of issue Exemption (Permission) from comply with condition of Technical instruction ICAO – Doc 9284 AN/905 for dangerous goods transportation by aircraft.

2.9. 28.11.2005 - The rules of permission provision for aircraft operators in relation to departure from airports of Ukraine and arrival to airports of Ukraine, when carrying out international, domestic and transit flights.

2.10. 16.04.2003 - Flight rules and rules of air traffic service within classified airspace of Ukraine.

2.11. 05.08.2004 - Rules of Aeronautical Information Service

2.12. 06.07.2006 - Air Traffic Flow Management Rules

2.13. 18.05.2001 – Charter flight operating rules.

2.14. 16.07.2004 – Slots granting rules in the international airports of Ukraine.

2.15. 14.11.2005 - The Rules of Meteorological Service for Air Navigation.

2. Этот перечень включает законы, правила, инструкции и прочие документы, регламентирующие выполнение полетов в Украине.

- 2.1. 04.05.1993 - Воздушный кодекс Украины
- 2.2. 08.04.1985 - Наставление по производству полетов
- 2.3. 04.02.1994 - О правовом статусе иностранцев
- 2.4. 29.12.1995 - Правила въезда иностранцев и лиц без гражданства в Украину, их выезда из Украины и транзитного проезда через ее территорию

2.5. 20.02.1999 - Правила оформления визовых документов для въезда в Украину

- 2.6. 24.04.1999 - Правила санитарной охраны территории Украины
- 2.7. 29.03.2002 - Положение по использованию воздушного пространства Украины.

2.8. 26.07.2002 – Порядок выдачи Освобождений (Разрешений) от соблюдения требований Технических инструкций ICAO при осуществлении воздушных перевозок опасных грузов.

2.9. 28.11.2005 - Правила предоставления эксплуатантам разрешений на вылет с аэропортов Украины и прилет в аэропорты Украины во время выполнения международных, внутренних и транзитных полетов

2.10. 16.04.2003 - Правила полётов воздушных судов и обслуживания воздушного движения в классифицированном воздушном пространстве Украины.

2.11. 05.08.2004 Правила обслуживания аэронавигационной информацией

2.12. 06.07.2006 Правила организации потоков воздушного движения

2.13. 18.05.2001 – Правила выполнения чартерных рейсов.

2.14. 16.07.2004 Правила выделения часовых интервалов на прилет и вылет рейсов в международных аэропортах Украины.

2.15. 14.11.2005 - Правила метеорологического обеспечения авиации.

INTENTIONALLY LEFT BLANK
СТРАНИЦА НАМЕРЕННО ОСТАВЛЕНА НЕЗАПОЛНЕННОЙ